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Abstract (en)

The dial (1) has a disk (2) positioned substantially parallel to a timepiece. A skirt (3) is extended in a direction substantially perpendicular to the
disk. The skirt comprises at least one elastic element (10) which extends partially over the height of the skirt to retain the dial axially on a timepiece
movement. Preferably, the elastic element does not extend over the total height of the skirt in the direction substantially perpendicular to the disk. An

independent claim is included for a clockwork assembly.

Abstract (fr)

Cadran (1) pour piéce d'horlogerie, comprenant une plagque (2) destinée a un positionnement sensiblement paralléle a une piéce d'horlogerie, ainsi
qu'une jupe (3) s'étendant dans une direction sensiblement perpendiculaire a la plague (2) du cadran, caractérisé en ce que la jupe (3) comprend
au moins un élément élastique (10) qui s'étend partiellement sur la hauteur de la jupe pour un maintien axial du cadran sur une ébauche de piéce

d'horlogerie.
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